

18 November 2025

18 نوفمبر 2025

**Appointment of Mr. Ezideen Juma Al Mazroui
as Acting Chief Internal Auditor**

As part of the succession planning for the future to develop Omani professionals in senior management positions and in line with the Executive Regulations of the Financial Services Law, the bank appointed Mr. Ezideen Juma Al Mazroui as the Acting Chief Internal Auditor of the Bank effective 18th November 2025, succeeding the Chief Internal Auditor, Ms. Nicola Jane Thompson.

Ezideen is a seasoned executive with over 22 years of substantial experience in Risk and Regulatory domains. He holds an MBA from Strathclyde Business School, UK, and a Bachelor's degree in Finance & Management from the University of Missouri, USA.

**تعيين الفاضل عز الدين جمعة المزروعي كرئيس التدقيق
الداخلي بالإنابة**

بناء على خطة البنك لإعداد الكوادر العمانية للمستقبل وتطوير الكفاءات في مناصب الإدارة العليا، وتماشياً مع اللائحة التنفيذية لقانون الخدمات المالية، تم تعيين الفاضل/ عز الدين جمعة المزروعي كرئيس للتدقيق الداخلي بالإنابة اعتباراً من تاريخ 18 نوفمبر 2025 م، ليحل محل رئيسة التدقيق الداخلي، الفاضلة/ نيكولا جين طومسون.

يتمتع عز الدين بخبرة واسعة تمتد لأكثر من 22 عاماً في مجال إدارة المخاطر والرقابة التنظيمية. ويحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية ستراثكلدايد للأعمال في المملكة المتحدة، بالإضافة إلى درجة البكالوريوس في المالية والإدارة من جامعة ميسوري في الولايات المتحدة الأمريكية.

Best Regards,

وتقبلوا خالص الاحترام والتقدير،



Saleh Mohammed Al Hadhrami
AGM - Board Secretary

صالح محمد الحضرمي
مساعد المدير العام - أمين سر مجلس الإدارة

